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agendapunt 

Onderwerp & omschrijving Actie 
opvolging door 

Timing actie 

    

46 Varia 

 Romain volgde vorige week een vergadering van de mobiliteitsraad en zal dat nog doen 

 Toelichting over de 3 onthardingsprojecten in Linden (Groenblauwe parels) 

  

45 Feedback bij de toelichting van 11 juni van iemand van VVSG aan gemeentepersoneel, politieke fracties en 
vertegenwoordigers adviesraden omtrent de SDG ‘s (Sustainable Development Goals) 

 17 Duurzame ontwikkelingsdoelstellingen werden door de VN geformuleerd en ondertekend door alle landen 
in 2015 met te bereiken doelen voor 2030  

 5 thema’s: people, prosperity, peace, partnership, planet 

 Doel van de toelichting was om vertegenwoordigers van politieke fracties te stimuleren om de SDG’s in hun 
verkiezingsprogramma voor de lokale verkiezingen van oktober op te nemen. 

 In september zal er een week van de duurzame gemeente plaatsvinden (voorzitter van Gris zal hier nog over 
communiceren) 

  

44 Kennismaking met aangekochte terrein Dievenhof bij picknick door gemeente georganiseerd op 29 juni 
11u-14u 

 Voorzitter informeert leden MR van dit event. 

Toevoeging na de vergadering van 20/06: de pick-nick werd uitgesteld naar september 

  



43 
Uitkomst voorstel aan CBS voor plaatsen picknick-bank en infobord in boomgaard Uilekotwegje 

 Het CBS keurde dit goed 

 Voorstel tekst voor infobord: vaste inhoud. Gemeentelijk domein, beplant door de Milieuraad met inheemse 
fruitbomen, iedereen toegang en mag plukken op eigen risico, plukken mag maar respecteer de bomen en de 
natuur, neem je eigen afval mee. 

 Picknick bank of zitbank: wat denkt de Milieuraad? Akkoord voor een zitbank (eenvoudiger wat betreft 
onderhoud door IGO) 

 Vraag om inventaris van de verschillende geplaatste zitbanken in gemeente Lubbeek openbaar te maken. 

  

 

42 

 

Status voorstel van Jan Janssens tot inrichten infoavonden omtrent klimaatplan. Hoe ziet MR dit? Voor 
wie/frequentie/medewerking van wie... (zie punt 33: verzet MR 16/05  20/06) 

 Update Jan na contact met enkele verenigingen:  
Na contact met scouts Sint Martinus: akkoord om hun lokalen te gebruiken, maar geen animo om inhoudelijk 
mee uit te werken 

 Voorstel om 2x/jaar een infoavond te organiseren, afwisselend in een andere deelgemeente, en vraag aan 
vereniging om de infoavond te communiceren aan hun leden (en hun ouders) 

 Inhoud infoavond: voorstellen van Milieuraad en klimaatactieplan, wat er zoal gerealiseerd werd en wat de 
mensen kunnen doen; inspelen op doelpubliek en actiemogelijkheden op aanpassen 

 Vraag om regelmatig te communiceren (vb infoblad) over vooruitgang m.b.t. Klimaatplan: vb aantal 
zonnepanelen in de gemeente etc. 
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Werkwijze goedkeuring verslagen 

 Na opmaak door Lore en eventuele toevoegingen van de voorzitter, sturen we bericht aan de leden via de 
Whatsapp-groep met de vraag om eventuele bemerkingen aan het verslag binnen de 3 dagen door te geven. 
Na die 3 dagen, en eventuele aanpassingen wordt het verslag definitief en kan het op de website 
gepubliceerd worden. 
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